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Incheiat astäzi, 10.02.2023, In cadrul §edintei extraordinare a Consiliului local al Municipiului Tecuci, 
care are bc la Casa de Culturä a Municipiul Tecuci, Sala Studio - ora 1200. 

$edinta Consiliului Local de astäzi este Inregistratã audio-video. 
Dl. Preedinte de sedintd, Leonte Tonel - "Bunä ziva doamnelor si domnilor declar deschisä §edinta 

Consiliului Local Tecuci, de astäzi.Il rog pe dl Secretar sä facä prezena." 
Dl. Secretar General Boran George - BIrzu S.- prezent; CImpanu T. - prezent; Dragan O.C. - 

prezent; Dumbravã A.R. - prezent; Grama F.I. - prezent; Istrate D. - demisie; Leonte I. - prezent; Miron 
C.N.- prezent; Miron Dumitrescu D.D.- prezent; Nacu Violeta - prezent; Paraschiv M.M.- prezent; Pascal R. 
- prezent ; Pãdure A.L. - prezent, Pelin E.D.- prezent; Radu G.B.- prezent, Radu V. - prezent, Sandu A.-
prezent, Susanu B.B. - prezent; §i Ursulicä C.- prezent. 

Din 18 consilieri locali In functie,  18 sunt prezeni, sedinta poate sa inceapä." 
Dl. Preedinte de sedintd Leonte lonel -" Dam cuvântul domnului Primar sa ne citeascä proiectul 

ordinii de zi." 
Dl. Primar: " Buna ziva dragi colegi, dau citire Dispoziiei nr. 100 din 06.02.2023 prin care 

Primarul Municipiului Tecuci dispune convocarea Consiliului local Tecuci in §edintd extraordinarä la data 
de: 10.02.2023 ora 12:00 la Casa de culturã Sala Studio, cu proiectul ordinii de zi cuprins In anexä. 

0 sä dau citire proiectelor de pe ordinea de zi 
1. Adoptarea procesului-verbal al §edintei ordinare din: 31.01.2023. 
2.Proiect de hotãrâre nr. 20/06.02.2023 privind aprobarea Bugetului initial centralizat de venituri i 

cheltuieli §i a Programului de investiii publice pe grupe de investiii §i surse de finantare al U.A.T. 
Municipiul Tecuci, pe anul 2023. 

3. Proiect de hotärâre nr. 21/ 06.02.2023 privind aprobarea bugetului de venituri §i cheltuieli pe anul 
2023 la Societatea PIETE PREST TEC S.R.L. TECUCI. 

4. Proiect de hotärâre nr. 22/ 06.02.2023 privind aprobarea bugetului de venituri §i cheltuieli pe anul 
2023 la Societatea COMPANIA DE UTILITATI PUBLICE TECUCI S.R.L. 

A mai fost o dispoziie de completare a ordinii de zi cu un proiect pentru accesarea de fonduri 
europene de cãtre Consiliu Judetean i anume: 

1.Proiect de hotärâre nr. 23 /08.02.2023 privind modificarea H.C.L. Tecuci nr.140/2019 referitor la 
darea in folosinta gratuitã a sälii de sport situatä in Municipiul Tecuci, Aleea $trandului - Parc Regina 
Elisabeta. 

Dl. Presedinte de edinä, Leonte I.:" Va supun la vot ordinea de zi, aa cum a fost prezentatä, cu tot cu 
completare." 

Se Inregistreaza unanimitate de voturi "pentru ". 
Se trece la primul punct al ordinii de zi: adoptarea procesului-verbal al edintei ordinare din: 

31.01.2023. 
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Dl. Pädure A.L." Am o Intrebare pentru domnul Primar, In calitate de preedinte al comisiei nr. 3 
a§ vrea sä-1 intreb de ce proiectul bugetului centralizat flu a fost trimis i cätre comisia nr. 3. 

Având in vedere Ca suntem 4 cadre cadre didactice i un finantist in aceastä comisie, bänuiesc cä 
puteam sã aducem §i noi nite amendamente pentru Invätamântul din Tecuci, pentru protectia socialà §i 
aa mai departe. Ine1eg domnule Primar cä desconsiderati cadrele didactice? 

Dl. Preedinte de sedintd, Leonte I.- "Nu are legätura cu punctul de pe ordinea de zi." 
Dl. Primar: "Domnule consilier Pãdure, in conformitate cu prevederile legale once consilier local 

poate aduce amendamente la buget. Dumneavoasträ In comisia dumneavoasträ ave;i principalul atribut 
pentru aprobarea planului cultural, al planurilor institutiilor de culturä care vor intra probabil la §edinta 
ordinarä din februarie. Aveti  colegi nominalizati din forma;iunea politica pe care dumneavoasträ o avei 
In toate celelalte comisii astfel Incât eu cred cã s-au nominalizat comisiile care au fost principale In ceea 
ce privete bugetul. Va mulTumesc! 

Dl. Pãdure A.L.- "De când existä Codul administrativ, bugetul centralizat a fost trimis cätre toate 
comisiile, de ce astäzi flu s-a trimis cãtre toate comisiile?" 

Dl. Primar.-  " S-a respectat intocmai prevederile Codului administrativ." 
Dl. Pädure A.L.- " i pâna acum nu s-a respectat?" 
Dl. Primar. -" Eu vä spun cä am respectat prevederile Codului administrativ." 
Dl. Pädure A.L.- "Anul trecut a fost trimis cätre toate comisiile." 
Dl. Primar. - " Codul administrativ prevede cine nominalizeazã comisiile §i In ce formã se 

desfàoarä o edinã." 
Dl. Pãdure A.L.- "Inseamnä cã anul trecut s-a Incälcat Codul administrativ." 
Dl. Primar.-" Dar eu nu spun cã s-a incàlcat, cum nu se incalcä nici acum." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte Jonel .- " Daca mai sunt interventii in ceea ce privete procesul 

verbal." 
Se supune la vot procesul-verbal al edinei ordinare din: 31.01.2023. 
Se Inregistreazã unanimitate 16 de voturi "pentru" §i 2 "abtineri" (dl.Miron Dumitrescu D.D., 

dl.Pascal R.) - intrucât acetia nu au fost prezeni. 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Project de hotärâre nr. 20/06.02.2023 privind aprobarea 

Bugetului initial centralizat de venituri i cheltuieli §i a Programului de investitii publice pe grupe de 
investitii i surse de finantare al U.A.T. Municipiul Tecuci, pe anul 2023. 

Dl. Preedinte de edinta, Leonte I.- Da citire proiectului de hotarare. 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte I." Daca sunt interventii pe acest project?" 
Dl. Pascal R.: "In primul rand documentul care 1-am primit la mapa, In speta bugetul, am regäsit din 

nou acel imprumut despre care tot am vorbit In aceti ani, cel putin  In ultimii doi ani stiti i dumneavoastra 
Ca bugetul a fost aprobat cu intârziere, datorita acestui imprumut. Am regãsit faptul cã avem o dobanda anul 
acesta In jur de 14 miliarde lei vechi, dobânda care se va plati dacä imprumutul va fi tras i vreau sa-1 intreb 
pe domnul Primar chiar nu s-a putut gasi o alta sursa de finantare incât sa nu luam acest imprumut pägubos? 
pentru ca la o dobanda de 10 % in ziva de astàzi când vorbim acum, formatä din 7,5 % robor la trei luni, care 
este In cretere i o dobanda fixa când a fost contractat acest imprumut de 2,5, cred ca la sfâritu1 acestei 
perioade este dublul sumei pe care o luam, sunt 20 de ani in care tecucenii vor plãti acest imprumut. 
Aceasta este prima interventie §i a doua, tot se vehiculeazä pe diverse canale on-line, media ca s-a facut in 
urma licitatiei o economie de un milion de euro. Toate cele trei licitaçii au fost cu preul cel mai scäzut, §titi 
i dumneavoastra, dar in buget noi nu am gasit niciodata aceasta economic. Daca ne uitam §i in bugetele 

trecute §i In bugetul actual o sa regasi;i fix suma care este contractata din acest imprumut, plus, daca e sä 
luäm toate actele aditionale care au fost facute la contractele de lucrari, suma depaete aceasta economie." 

Dl. Primar: " In primul rand §titi §i dumneavoastra faptul ca imprumutul a fost aprobat de fostul 
Consiliu local, de majoritatea P.S.D. de la acea vreme. Din punctul meu de vedere colegii dumneavoastra cu 
care suntei in coalitie ar trebui sä §tie i §tiu mai bine faptul ca acest imprumut nu a fost aprobat de mine sau 
de colegii mei. Mi-ar fi placut sa puneti aceasta intrebare §i catre Primarul de la Galati, cel care are multiple 
credite luate de - a lungul timpului §i la ei nu se mai pune problema de plata a acestor imprumuturi, chiar 
anul acesta sä stiti cä au fficut o refinantare iar anul trecut§i-au marit limita de creditare, asta aa ca sa facem 
o paranteza. In subsidiar am sä va spun o chestiune tot impreuna aici cu dumneavoastrã cu Consiliul local de 
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fata §i In 2021 i In 2022 am aprobat bugetul Municipiului Tecuci, In care aceastã creditare a fost prinsã, Ca 
vrem cä flu vrem eu v-am explicat Inca de data trecutä §i am ajuns la nenumärate discutii pe tema bugetului 
i existã o singurä concluzie: noi nu putem sä ne jucãm cu acest Imprumut, stai ca-i luäm stai cä nu-1 luäm. 

V-am explicat de data trecutä pentru cä acest buget vorbete In primul rand de datoria publicä a României nu 
a Tecuciului. Existä un organism care se numete Comisia de aprobare a Imprumuturilor locale, care in 
functie de solicitäri, In functie  de aprobari, modificä an de an datoria publicã a României pânä In nite limite. 
Adicä sä venim In Consiliul local sä dam bine pe camere, sã spunem vai cä am fàcut flu §tiu ce demers 
pentru acest Imprumut, mi-ar fi placut sä-1 fi facut Inainte de a se fi facut acest Imprumut. Am väzut cä ati 
depus §i un amendament astãzi la ora 10:20, dei termenul legal era pâria ieri la ora 16:00. Nu va supärai pe 
mine, iaräi ajungem In situatia In care sä blocäm acest buget pe nite chestiuni, care din punctul meu de 
vedere nu are nici un fundament. Si anul trecut am fost ultima localitate din România care a avut bugetul 
aprobat tot pe nite orgolii de ale dumneavoasträ, atât a celor independeni cat §i a colegilor de la P.S.D. 

V-am explicat In nenumärate rânduri cã nu este doleanta mea, sunt nite chestiuni legale pe care noi 
trebuie sä le respectam, exact aa cum ati  spus dumneavoastrã cã domnule de cc nu apare economia in cifre, 
pentru cã noi suntem obligati sã trecem ceea ce avem In hártii, domnule Pascal. Pânä la finalizarea 
contractului, Intr-adevãr vom veni cu uncle modificäri. Vreau sã vã spun o chestiune cä milionul de euro pe 
care 1-am fcut economic sa titi cä In mare parte din ei s-au dus pe creteri1e de materiale pe care le §titi 
foarte bine cã suntei in domeniul acesta de accesare fonduri §i de implementare proiecte. 5tii si 
dumneavoasträ cä anul trecut preurile au crescut In general cu vreo 20 -25 % In câteva rânduri, jar Guvernul 
României, din care §i colegii dumneavoasträ de la Bucureti, atât P.S.D.-ul cat §i P.N.L.- ul fac parte din 
aceastä coalitie guvernamentala, au emis nite ordonante de ajustare a preurilor. Dc ce? Pentru cã nu era 
normal ca atâtea §antiere In România sà se blocheze datorita acestor preturi. Asta s-a Intâmplat i cu aceastä 
economic §i sä nu aveti  impresia cä a luat-o cineva acasa. Economia s-a dus pe aceste creteri inerente a 
putea spune, datorate zic eu, razboiului sau cine a fost responsabil de aceastã chestiune, aceste creteri le-am 
resimtit cu totii  i le resimtim cu totii, pentru cã nu s-au scumpit doar costurile cu asfaltul si cu piatra §i cu 
motorina, In general s-au scumpit toate, de la paine pana la energia eiectricã, pentru ca cu totii platim facturi 
i §tim cu totii cc Inseamnã sä ne vinä o facturä majorata acasã, dar repet ca sä dam bine pe sticlä sä spunem 

ca vai domnule Imprumutul... trebuie sa fim cinstiti pânä la urma, da imprumutul daca era facut la momentul 
potrivit nu cred ca avea cineva ceva Impotriva, dar felul In care s-a fcut la momentul respectiv pe repede 
Inainte i s-a demonstrat ulterior cu nite economii pe nite licitatii, a ridicat nite semne de Intrebare, eu 
cred cä aceste semne de Intrebare s-au confirmat dupa cc am reuit sã facem câteva economii. Eu cred totui 
cä dincolo de miza aceasta politica dintre stânga §i dreapta, eu cred cã totui suntem nite oameni care 
träiesc zi de zi In aceastä comunitate si eu refuz sa cred ca cineva dintre noi nu dorete ca orau1 acesta sã 
meargã Inainte, eu Imi doresc ca in momentul In care voi pleca de la Primãrie ccl care va veni dupã mine, 
sä acceseze fonduri mai multe decât am reuit sä accesez eu §i Impreuna cu dumneavoastrã, ca vorbim de o 
echipa in principal, sa transformãm orau1 acesta cat mai mult, pentru cä trebuie sa fim cinstiti cu noi, marea 
problema a României In general §i a Tecuciului de cc sã flu recunoatem, o reprezinta situatia demografica 
am väzut §i cu totii  situatia demografica care nu ne este deloc prielnica, iar dacä ne uitäm §i facem o 
transpunere In timp la cc va fi, probabil cã In vreo 10 - 15 ani o sä fim serviti de nepaiezi, o sa straiga 
gunoiul de pe strada eu tiu, alte nationalitati, cäci acesta este adevärul, româriii au migrat foarte mult In alte 
zone ale Europei unde salariile sunt mai bune. Am facut o prezentare, caci vorbim de bugetul Tecuciului 
domnule Grama, §tiu ca nu v-a interesat cãnd am pierdut un milion de euro pentru iluminatul public. Pc mine 
ma doare, sa §titi ca tecucean ma doare, dar pe dumneavoastra va doare faptui ca am pierdut milionui de 
euro pentru iluminat cã nu ati  vrut sa veniti? 

Dl. Grama F. -" Cine nu a vrut?" 
Dl. Primar. - " Dumneavoasträ domnule. Conform legis1aiei prezena este obligatorie domnule 

Grama."  
Dl. Grama F.- " Trebuia sã asigurai cvorum la edinta." 
Dl. Primar -" Conform 1egislaiei prezena este obligatorie." 
Dl. Grama F. - "Spunei §i colegilor dumneavostra, atunci cand au lipsit In nenumarate rânduri La 

edinta." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte lonel -" Dacä mai sunt interventii." 
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Dl. Pascal. - " 0 completare la ce ati  spus dumneavoasträ, Intr-adevãr Imprumutul cum spuneti §i 
dumneavoasträ a fost fficut pe timpul vechii administratii. Dacã dumneavoasträ flu l-ati fi atacat la Institutia 
Prefectului, l-ati  atacat In instana, cc demersuri ati  facut dumneavoastrã, probabil imprurnutul ii urma 
cursul i in ziva de astäzi, era pus in aplicare sau poate flu era pus in aplicare, poate erau i alte probleme. 
Dar consider cã In momentul In care se schimbã o administratie, In momentul in care ati avut un program de 
campanie cu care ati  venit in fata  oamenilor, in momentul In care spunei cä aveti  solutii, sincer ca 
conducãtor de societate comercialã §tiu ce Inseamnã, sä accesezi un imprumut este cel mai uor, cel mai 
prost manager se duce la bancã Ii ia credit §i îi face ce are nevoie cu acel credit. Referitor la ce spunei 
dumneavoastrã de Galati parerea mea este cä nu cred Ca trebuie sä ne uitäm ce fac alii. Eu §tiu cä din 2020 
dacã ne uitãm pe o situatie nici cu pandemic, razboi, flu cred cä sunt localitaçi In Româriia care au accesat un 
imprumut, dat find faptul conditiilor actuale In care ne aflãm acum." 

Dl. Primar: - " Cine a accesat? noi sau fosta administratie?" 
Dl. Pascal R. -" Dcci un imprumut astfel cum a fost luat se putea pune stop la acel imprumut." 
Dl. Primar: - " Care este modalitate legala de stopare?" 
Dl. Pascal R. -" V-am explicat anul trecut care era modalitate de stopare. Se facea... cc ati  tras In 

primii 2 ani din acest imprumut, se facea act aditional, once imprumut se poate opri." 
Dl. Primar - " Cu nite costuri care se rasfrangeau asupra U.A.T.-ului, da, conform legislaiei, 

Primarul se face responsabil de prejudiciul la U.A.T. Pài nu vä supärai, dar flu vreau sã yin sã platesc de 
acasä Imprumuturile pe care le ati  fficut dumneavoastrà sau colegii dumneavoastrà." 

Dl. Pascal R. - "Noi In campanie sincer sä vä spun §tiji foarte bine ca §i dumneavoasträ am fost 
Impotriva acestui imprumut." 

Dl. Primar: "Dar flu sunteti Impotriva asfaltãrilor." 
Dl. Pascal R.- "Nu sunt eu Impotriva asfaltärilor." 
Dl. Miron Dumitrescu D.D. -" Cu costuri mai man." 
Dl. Pascal R. -" Aveti fonduri guvernamentale, PNI, aveti  Anghel Saligny, dumneavoastrã spuneti cã 

ati accesat Anghel Saligny, dar aveti  200 de miliarde cat are §i o comunä de Iângà Tecuci. Nu mi se pare ok, 
iar cu acest imprumut aveti  i dumneavoastrã copii, toti  avem copii, sä va träiascã, dar cred cä o sã plateasca 
i copiii dumneavoastrã acest imprumut, costurile acestui imprumut." 

Dl. Cimpanu T. - " Domnule preedinte rn-am simtit oarecum vizat In toate edintele cu fostul 
imprumut. Nu cred Ca este vreo persoanä care sä nu-i doreascã asfalt... Dar Imprumutul acela fost benefic, 
dar In conditiile care au fost atunci. Conditiile s-au schimbat Intre timp, din cauza räzboiului, pandemiei, 
dobânzii, etc. Dacä ipotetic vorbind se due dobânzile la mie la sutä, economic nu ma pricep foarte bine, dar 
eu §tiu cä oricare om când te duci la o bancã, cInd nu mai vrei un imprumut, 11 stopezi, dcci nu aa se pune 
problema, cä ne-a obligat cineva sã luäm banii acetia. Plus am fost mereu acuzati §i atunci, §tim foarte 
bine, domnule Leonte caci cram colegi, va aduceti aminte, cine s-a opus vehement la acel imprumut si In 
campanie cä avem solutia, avem nu §tiu cc, ca vreti  sä  furati,  chiar dumneavoasträ domnule preedinte §i 
domnul primar, domnul Primar actual, ca vreti  sã furati banii, cä nu §tiu cc. Sa Ir4elegem ca vreti  sa-i furati 
dumneavoasträ? Nu i-am furat noi §i ii furati dumneavoasträ?" 

Dl. Primar. -" Am fficut economic." 
Dl. Cimpanu T. -" Am fost 2 ani §ef dc antier, tiu cum sà fac ,,chcstii", se achizitioneaza la 4 lei i 

se termina la 15. Am fost §ef de anticr, flu am foarte mare cxpericna, dar am lucrat un pie in coflstructii, 
tiu cum e, se achizitioneazä cu 4 lei N.C.S., lucräri ascunse, §i se ajunge la 85 lei. Dcci eu unul, ma voi 

abtine de la acest proiect, cred Ca §i colegii mci ne vom abtinc la acest buget, doar din cauza imprumutului. 
In rest a§ vrea sä vä reamintcsc i am spus §i colcgilor mci chiar colegi de-ai dumncavoastrã, ca suntem 
colegi, in afara politicii, ne gãsim prin Tecuci, dar noi am fost de acord cu banii pentru iluminatul public, 
domnule Primar, aveti  cvorum, coflduccti domnule Primar, nu vä p1angei ca nu vä lasa räii..." 

Dl. Primar. "Domnule ati  votat iluminatul, va intreb?" 
Dl. Cimpanu T." Nu, domnule." 
Dl. Primar. - "Eu vã spun ca c mare pacat, iar ca iflformatie pentru dumneavoasträ §i pentru colegii 

dumneavoasträ, la ultima §edinja de politicä monetara Banca Nationala  a României a mentinut  politica 
monetara, dobânda cheie a mcntinut-o  la 7 % §i eu vä spun ca pe final de an aceasta va scadea, dcci sã nu 
fm aa dramatici." 
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Dl. CImpanu T.-" Mai credei In ce spune domnul Isärescu?" 
Dl. Primar. - " Dumneavoasträ flu credeti In ce spune domnul Ciolacu, vä Intreb? Ascultati-mà, 

haidei sä nu mai facem politicã, haidei sä facem administratie." 
Dl. CImpanu T. -" Dorim asfalt, dorim iluminat, dorim un Tecuci frumos, eu unul care sunt tecucean 

Imi doresc chestia asta." 
D-na. Dumbravä A.R. - "Inseamnä cä astäzi votati bugetul." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte lonel - " Vreau sä fac o scurtä intervenie legat de buget §i de 

mandatul trecut. Este foarte adevãrat cä am fost foarte vehement Impotriva acestui Imprumut la data 
respectiva. Ulterior când am avut oportunitatea sä intru In posesia unor documente care au tinut de realizarea 
acestui Imprumut de cãtre fosta administratie, am constatat cu stupoare cä el a fost atât de bine aranjat din 
punct de vedere juridic, Incât desfacerea lui In forma propusä de dumneavoasträ ar crea anumite prejudicii, 
vorbesc In principal a celor care au votat. Tot din experiena celor care sunt, au fost §i in mandatul trecut, 
tim cä domnul Primar, fost Primar domnul Hurdubaie, pentru toate actiunile Curtii de Conturi ne-au trimis 

In judecatä, fostul Primar domnul Tuchel ne-a chemat In garanie §i pe perioada celor 3 ani §i jumätate din 
mandatul 2016 - 2020, eu personal ca i ceilal;i colegi care au fost In mandatul acela In Consiliul local am 
cheltuit cu Incercarea de a dovedi In instanta, vreo patru-cinci ori contravaloarea indemnizatiei Incasatä. 
Dacä la dumneavoastrã, când s-ar fi luat decizia politicã a fost o problema cà cei care erau atunci In 
Consiliul local au fost cumva compensate sume, la P.N.L. flu a dat nimeni nici-un leu. Deci nu voi vota si flu 

voi sustine  niciodatä o hotärâre de consiliu care sà termine realizarea acestui Imprumut din cauza faptului c 
vor fi prejudicii §i eu nu am de unde sã le plAtesc. Oamenii §i cetà4enii cred cä dacä noi suntem aici luAm 
nite sume colosale. Pentru 740 lei net sà te duci intr-o instanta, flu stiu dacà Intr-adevär meritä. 
Mulumesc!" 

Dl. Ursulicã C.- "Vreau sa ma refer strict la Imprumut. Deci eu voi vota bugetul, imi cer scuze Ca nu 
1-am votat in anui din urmä, flu vreau sa ma discuip, Imi voi Indrepta greelile acum §i ii voi vota astãzi. 
Legat de Imprumut, vechiul Primar Hurdubaie, n-a facut Imprumutul de capul lui, pânä sã ajungã sä-1 
acceseze, sã demareze discutii pentru a accesa imprumutul, a au avut bc discutii §i la partid, deci pe chestia 
asta, s-a ajuns la concluzia cä singurul mod de a ne dezvolta Intr-un timp mai scurt, degeaba Imi pui peste 30 
de ani asfallt, eu nu voi mai fi atunci, bänuiesc. Deci nouã ne trebuie asfalt acum, s-a fcut Imprumutul §i din 
cauza dumneavoasträ s-a Intârziat cu asfaltarea, mai mult din cauza aliantei U.I.P.T. - P.S.D., a mai Intârziat 
2 ani de zile §i tecucenui Inoatä in noroi. Nu poi sä aduci argument roborul, nu numai la Tecuci e mare 
roborul, e mare in toatä tara. Cum sä ne dezvoltãm noi? Nu ne luäm dupa alt ora, hai sä ne luãm dupa 
Märäesti. Sä mergem inainte cä aa vrea U.I.P.T-ul... sunt oameni onorabili la U.I.P.T., dar politica pe care 
o duc este total greitä, sau chiar Impotriva tecucenilor. Cum poti  sã vii sä spui cä roborul e mare când e 
imprumut, dar nu vii când nevasta ta lucreazä la proiect §i nu vii sa aprobi iluminarea, cä sunt zece. Sunt 8, 
se imbolnàvete unul, are o problema, nu po;i conditiona, da-ti demisia dacà sunt zece, voi ce rost mai aveti. 
Vom vota bugetul, ca sä fie clar." 

D-na Paraschiv M.M. - " 0 ultimä interventie legatä tot de acest Imprumut, vreau sä subliniez doar 
atât: e o pärere personala, a§ fi väzut benefic acest Imprumut pentru Tecuci In conditiile In care am fi avut un 
proiect sa spunem de nu tiu câte milioane de euro, Primãria ar fi trebuit sa vinä cu o confinantare de 
6 milioane, facem acel Imprumut, asfaltãm tot oraul cap - coadä §i atunci ne inglodam in datorii 20 de ani, 
dar am terminat cu acest subiect, cu asfaltarea orau1ui. Dar In conditiile in care in acest Imprumut sunt 
asfaltate doar câteva strãzi, cum Ii explic eu unei cunotinte din Bãlcescu care chiar m-a votat, de ce el sã 
plateasca 20 de ani pentru ca strada lui flu a fost asfaltata, lui nu-i convine sä plateasca. Cum explicai 
dumneavoastra? 

a doua problema: va rog frumos sä explicai putin  unui domn consilier judeean care dezinformeazä 
populaia. Eu m-am nascut §i am crescut pe Roiori o stradä care urmeazä sã fie asfaltatä din buget. 

Visul meu dintotdeauna a fost sA merg §i eu pe asfalt pe strada aceea, cum poate sä spunã domnul, 
,,minunatul" domn notar cä eu sunt Impotriva asfaltärii? Este o mare minciunã! 

Este o mare minciuna, personal sunt Impotriva acestui Imprumut, nu impotriva asfaltärii §i 
dumneavoasträ In momentul In care ati  mers la poarta oamenilor §i aTi  spus avem solutii, §titi ce mi-a zis 0 
batrana, vecina cu mine in Criviteni? Mama sà §tii cà Primarul acesta tanar o sa asfalteze, pentru cä a venit 
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a spus cã are bani sä asfalteze, gata el asfalteazä. Ati  fost la oameni §i ati spus avem solutii. Nu ati  fost la 
oameni §i ati spus luãm Imprumutul §i din Imprumut o sä asfaltäm. Multumesc frumos!" 

Dl. Primar: "Avem solutii, asfaltäm, avem eel mai mare buget din ultimii 32 de ani. Eu cred cä dacã 
am inchide camera care ne filmeazä §1 am vorbi sincer, cum de aitfel mai vorbim când ne mai Intâlnim, ati 
spune si dumneavoastrã adevärul, da ne dorim asfaltarea, dar de la partid ni se spune Ca trebuie sä fim 
Impotrivä. Haideti sã fim cinstiti cu noi... Veniti §i spunei domnule plätesc copiii, mntr-adevär spuneti-mi  si 
mie cu cat s-au majorat costurile dumneavoastrã datoritã acestui imprumut? Cu zero lei vã spun eu... 
Va spun cä in urmätoarea perioadA, deja sunt In nite discutii avansate, caut o variantä sä rezolväm §i 
Imprumutul acesta ca sa flu mai plätim 20 de ani, sä-1 Inchidem In vreo 5. Sunteti multumii acum? Eu cred Ca 
identificäm nite solutii §i pentru acest Imprumut, pentru care vä spun, repet lucrul acesta, nu pot sä-1 Inchid 
pentru cä nu merge legal i v-am explicat anul trecut. Anul trecut ati Ineles, am votat pânä la urmä bugetul cu 
tot cu Imprumut, dar anul acesta spunei Ca nu." 

Dl. Pascal R. -" Anul trecut tii foarte bine cum am votat bugetul." 
Dl. Viceprimar Dragan O.C. -" Este o Intrebare punctuala. De atâta timp urmãresc cu interes, dacã 

pânä la urmä padocul de câini se va face i spre surprinderea mea, anul acesta flu am väzut pe lista de 
investitii nici o micare. De atâta timp, suntem In a! 3-lea an In care nu vãd absolut nici o micare. Padocul 
In continuare rãmâne pe aceeai poziie, In aceleai conditii mizere, in care nu este nici curent, sotia 
domnului Leonte a fost atacatä de câini 

Dl. Primar. -" Dumneavoastrã cred cä ar trebui sã vorbiti eel mai puin pe acest subject, mai ales cä 
sunteti platit din banii tecucenilor sä raspundei de aetivitatea br dar, dar mi-ati ridicat o minge la fileu §i o 
sä vä dau atributii i pe partea asta de ecarisaj, cã tot vã plângei de aceastä activitate. Domnul consilier vä 
rog sa pregätim o dispoziie sa Ii dam domnului Viceprimar §i atributii pe acest aspect. titi §i 
dumneavoastrã, sau cel puin ar fi trebuit sä cufloateti faptul cã Inainte de a face o investitie pe un obiectiv, 
trebuie sä pregätim nite documentatii, dacã v-ati fi uitat pe lista de investitii pe buget §i sunt convins cä o 
parte dintre dumneavoasträ s-au uitat, ati  fi väzut acolo faptul cã avem o serie de documentatii pregatite. 
Intâi pregãtim documentatia dupa care inträm cu investitia." 

Dl. Pascal R. -" M-am uitat pe lista de investitii i nu sunt prinse. Ati  trecut la modul global studii de 
fezabilitate." 

Dl. Primar: -" Päi trebuia sä tree specific? Am läsat la modul global." 
Dl. Pascal R. -" Trebuia specific i punctual, ati  facut anul acesta o listä de investitii foarte detaliatä 

pentru contractele semnate pe fonduri europene, aa cum ati  fâcut anul trecut §i s-a trecut special amenaj are 
padoc 7 vaci, anul acesta putea sa fie mult mai clar, sa-1 trecem studiu de fezabilitate." 

Dl. Primar -" Avem capitolele, avem sume, pãi trebuia sa Intrebati domnule dar pentru ce le aveti  pe 
acestea §i va spuneam domnule avem posibilitatea sã gasim §i finantare nerambursabila pentru acest obiectiv 
i atunci flu trebuia sä-1 mai trecem pe lista. Dacä avem nevoie luam bani, dacä nu avem nevoie, flu luãm 

bani. Pentru Ca suntem economi pânã la urma asta trebuie sä facem, facem eeonomii in ceea ce privete 
alocarea de bani." 

Dl. Preedinte de edinta, Leonte lonel -" Legat de padoc noi am mai avut un project de hotärâre in 
care va propuneam In 2021 daca nu ma inel i flu greesc sã intocmim o documentatie i sa o dam unei 
asoeiatii In administrare sub o formã in care Primaria sã vinä sa plateasca o suma de bani, §i atunei ati  votat 
Impotrivä, §i deineai majoritatea." 

Dl. Pascal R. -" S-a votat cu modificare..." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte Jonel - " 0 modificare care nu avea legatura cu oportunitatea 

solicitata de 0.N.G.-urile respective." 
Daca nu mai sunt interventii voi supune la vot proiectul. 
Dl. Secretar General Boran George -" Haideti sã precizam cä astazi 10.02.2023 ora 10:20 domnul 

viceprimar a depus un amendament." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte Jonel - " Daca indeplinete conditiile legale de depunere?" 
Dl. Secretar General Boran George -" Termenul este prevazut In dispoziie - 09.02.2023, ora 16.00 

nu are raportul de specialitate." 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte Jonel - " Nu era pana ieri depunerea la ora 16:00? Nu-1 putem bua In 

discutie pentru ca nu a fost depus in termenul legal preväzut In dispozitie." 
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Se supune la vot Proiectul de hotärâre nr. 20/06.02.2023 privind aprobarea Bugetului initial 
centralizat de venituri i cheltuieli i a Programului de investitii publice pe grupe de investitii i surse 
de finantare at U.A.T. Municipiul Tecuci, pe anul 2023. 

Se Inregistreazä: 10 voturi "pentru" §i 8 "abtineri" (CImpanu T., Dragan O.C., Grama P.1., Miron 
C.N., Miron Dumitrescu D.D., Paraschiv M.M., Pascal R., Pädure A.L.). 

Se trece la punctul 3 at ordinii de zi: Project de hotàrâre nr. 21/ 06.02.2023 privind aprobarea 
bugetului de venituri i cheltuieli pe anul 2023 la Societatea PIETE PREST TEC S.R.L. TECUCI. 

Dl. Preedinte de edinta, Leonte I.- Dä citire proiectului de hotãrâre. 
Dl. Ursulicä C. - " La Societatea Piete am de zis pentru ambele societati, dar din respect pentru 

colegii mei de la U.I.P.T. care au administrat piata o periodà lungä de timp o sã ma abtin pentru cä este 
problema br §i o sã lãmureascã ei dacä au sau flu au probleme, ma abtin de la comentarii." 

Se supune la vot Proiectul de hotärâre nr. 21/ 06.02.2023 privind aprobarea bugetului de venituri 
i cheltuieli pe anul 2023 la Societatea PIETE PREST TEC S.R.L. TECUCI. 

Se Inregistreaza:10 de voturi "pentru" §i 8 "abineri" (Cimpanu T.; Dragan O.C.; Grama FA.; Miron 
C.N.; Miron Dumitrescu D.D.; Paraschiv M.M.; Pascal R.; Pädure A.L.). 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: Project de hotärâre nr. 22/06.02.2023 privind aprobarea 
bugetului de venituri i cheltuieli pe anul 2023 la Societatea COMPANIA DE UTILITATI PUBLICE 
TECUCI S.R.L. 

Dl. Preedinte de edinta, Leonte I.- Da citire proiectului de hotärâre. 
Dl. Preedinte de edinta, Leonte I.-" Daca sunt interventii pe acest proiect?" 
Dl. Ursulicä C.- " Sunt multe de spus, puteati sä bagai tot bugetul Tecuciului la C.U.P., efectul era 

acelai, adicã aproape de zero. Cu fosta administratie In sped domnul fost director Mihai Martin. Va dau 
câteva exemple, nu toate sunt cele mai relevante. Au un abonament vodafone pentru telefonie §i internet, 
deci pentru gunoieri §i cei 10 care sunt acobo de 280 de milioane pe lunä, 28.000 lei, e normal oameni buni? 

Dl. Martin Mihai. -" Sunteti intr-o mare eroare, bateti câmpii, eu pot sä ma apar." 
Dl. Ursulicä C.- " Aparati-va, flu era obligatoriu sã fiti aici. Pretul  de Inchiriere a incärcãtorului care 

Incärca gunoiul sortat de jos de la C.U.P., de la rampã In tirul care 11 ducea la Vaslui este aproape mai scump 
decât colectarea gunoiului transportul §i depozitarea la Vaslui. Cum sa platii domnule 500 - 600 milioane 
lei pe lunä de incarcat gunoiul." 

Dl. Martin Mihai - " Nu existä aa ceva domnule." 
Dl. Ursulicã C. - "Existã..." 
Dl. Martin Mihai -" Va rog frumos sa venii cu dovezi." 
Dl. Ursulica C.- "Si va rog frumos sa mai retineti:  maturile au fost achizitionate la pret de aspiratoare, 

deci mäturoaiele de pe strada la pret de aspiratoare ...când s-au schimbat directorii au Injumatatit preturile la 
achizitii, topul de hârtie a 40 de lei, toti  §tim cat e..." 

Dl.Martin Mihai -" Va rog sã-mi dati  §i mie Inregistrarea, eu o sä ma adresez instantei. Domnul 
Ursulicã eu vreau sa veniti cu dovezi, nu doar sa informati greit." 

Dl. CImpanu T.- "Vad aici mare demagogie, de la cine e acel Incarcator? Stim a cui e Incarcatorul..." 
Se supune la vot Proiectul nr. 22 hotãrâre nr. 22/06.02.2023 privind aprobarea bugetului de 

venituri i cheltuieli pe anul 2023 la Societatea COMPANIA DE UTILITATI PUBLICE TECUCI 
S.R.L. 

Se Inregistreaza: 10 de voturi "pentru" si 8 "abtineri" (CImpanu T.; Dragan O.C.; Grama P.1.; Miron 
C.N.; Miron Dumitrescu D.D.; Paraschiv M.M.; Pascal R.; Padure A.L.). 

Se trece la Project de hotärâre nr. 23/08.02.2023 privind modificarea H.C.L. Tecuci nr.140/2019 
referitor la darea in folosinta gratuitä a sälii de sport situatä In Municipiul Tecuci, Aleea 5trandului - 
Parc Regina Elisabeta. 

Dl. Preedinte de edinta, Leonte I.-  Da citire proiectului de hotarare. 
Se supune la vot proiectul de hotärâre. 
Se inregistreaza unanimitate (18) voturi "pentru". 
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Dl. Preedinte de edinä, Leonte I. -" Declar Inchisä §edinta Consiliului Local de astäzi." 
Drept pentru care s-a Incheiat prezentul proces - verbal. 

Preedinte de edintä, 	 Secretar General Municipiul Tecuci 
Leonte tonel 	 George Lucian Boran 
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